
     Muistio 2/2023 

 

Nakkilan elinkeinotiimin kokous  

Aika:  27.3.2023 klo 14.00-15.30  

Paikka: Kunnantalo 

Osallistujat:    

Nina-Mari Turpela kunnanjohtaja puheenjohtaja 
Maria Salo  Nakkilan Yrittäjät pj sihteeri 

 Jussi Kivioja  Nakkila Works 
Harri Aalto  kunnanhallituksen pj 
Jussi Kuvaja  Nakkila-Luvian Osuuspankki 
Taina Ijäs  Nakkilan Yrittäjät 
Harri Höglund Verstas Juhlat 
 
Ari Eklund  Prizztech 
Jari-Pekka Nurmi Prizztech 

Poissa  
 Ilmo Myllymaa kunnanvaltuuston pj  
 Eetu Bragge   Nakkilan Yrittäjät  

Victor Aalto  Nakkilan Yrittäjät 
 Heikki Kaplas Satakunnan Yrittäjät 
 

1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 14.00 

 
2. Prizztech esittäytyy 

Käytiin läpi 

 Aloittavien Yrittäjien palvelua 

 Yritysten kasvun- ja kehittämisenpalveluita 

 Toimiala- tai teemakohtaisia palveluita 

 Kasvun edistämisen palveluita 
 

Palvelun kokonaisukustannus tällä hetkellä n. 15,18 asukasa kohden, eli 
vuositasolla 77 000 euroa. Prizztech toimittaa erillisen esityksen kuntaan 
kaikista palveluista. Käydään ne myöhemmin läpi elinkeinotiimissä.  
 

3. Kunnan kuulumiset 
 
Nina-Maria Turpela 

 TE-palveluiden siirtymien kunnalle ja se vaatii resurssointia, pyrkimys 
kuitenkin löytää tekijät kunnan sisältä työllisyyspalveluihin. Töiden 
uudelleen organisointia vaaditaan. 

Harri Aalto 

 Prizztech yhteistyö on kannattavaa ja pitää lähteä ratkaisukeskeisesti 
viemään asiaa eteenpäin. 



 

 Kunnan kuulumisina, tilinpäätös tulee olemaan plussalla  n miljoona euroa. 
Suurin osa budjetista koostuu nykyään sivistyksentoimialalta.  

 Kuntastrategian päivitystä taas vuodelle 2024 ja kunnan kehittäminen 
tärkeää 

 

 
4. Yrittäjien ja suurempien yritysten ja rahoitusalan kuulumiset 

 
Jussi Kuvaja 

 Prizztechin kanssa tehtävä yhteistyö voi olla erittäin hyvä juttu kunnalle ja 
ehdottomasti kannattaa heidän kanssaan neuvotella. Prizztechillä laajat kontaktit 
ja verkostot. 

  
Jussi Kivioja 

 Prizztech jatkoselvitykseen ehdottomasti 
 

Maria Salo 

 Prizztech yhteistyö ehdottomasti selvitettävä ja paketti tuntuu toimivalta. 
Erittäin tärkeää että aloittavien yrittäjien palvelu tuotetaan samalla konseptilla 
kuin aiemminkin. Palveöut saanut paljon kiitosta aloittaneilta yrittäjiltä. 
 

5. Muut esille tulevat asiat 
Ei muita esille tulevia asioita 

 
6. Seuraava kokous 

Puheenjohtaja ilmoittaa seuraavan ajankohdan.  
 

7. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen 15.32 

 
 
 

Maria Salo 
muistion laatija 
 


